8D7N





SPECTACULAR YUNNAN

昆明 | 东川 | 禄劝 | 罗平 | 弥勒 | 宜良 | 石林 KUNMING | DONGCHUAN | LUQUAN | LUOPING | MILE | YILIANG | SHILIN



CHINA 中国



金鸡岭油菜花田 菜花海里,村落点点,寨子棋布;此起 彼伏的喀斯特锥形山,点缀花海中,有 如人间仙景, 构成绝妙的图画。

Jinjiling Canola Flower Field
Villages dots across the sea of canola
flowers, the cone-shaped Karst mountains
adorn the flowers like a fairyland on earth, which pieces into a wonderful picture.



ਊ 吉隆坡 ズ 昆明

集合于吉隆坡国际机场,飞往昆明。抵达后,送 往酒店休息。

♥ 昆明 -160公里- 东川 4公里- 禄劝

令 东川红土地自然风景区

锦绣园 七彩坡花石头景区 乐谱凹+锅底塘

这里被誉为"上帝的调色板",云南东川高温 多雨条件下发育的红壤富含铁,铝,有机质 少,酸性强,粘土厚。

◆轿子雪山风景区

含摆渡车+往返索道

轿子雪山被誉为"天然氧吧,绿色明珠",拥 有难得一见的南国冰雪及气势雄伟,规模宏大 的瀑(冰)布群落。冬春之际,可欣赏千姿百 态, 晶莹剔透的冰瀑冰挂, 感受银装素裹的冰 雪世界。

能量补给包



◈金鸡岭油菜花田

含电瓶车

菜花海里,村落点点,寨子棋布;此起彼伏的 喀斯特锥形山,点缀花海中,有如人间仙景, 构成绝妙的图画。

※花季会受气侯影响而有所改变。

季节限定

1月21日 - 3月15日:油菜花

◆罗平九龙瀑布

含单程电瓶车

被誉为"南国一绝"的罗平九龙瀑布拥有碧日 潭、月牙湖、戏水滩、神龙瀑、情人瀑、白絮 瀑,一级级展开,一景胜一景。

罗平 -211公里- 弥勒

◈锦屏山风景区

弥勒大佛 ▮ 含电瓶车

著名的佛教圣地,有着世界上最大的端坐弥勒 笑佛。

◆东风韵景区

含电瓶车

被称为神秘的"万花筒"城堡、景区里的建筑都 是以本地生产的红砖为主,十分具有设计感。

♀ 宜良 -50公里- 石林 -80公里- 昆明

◆宜良山后樱花谷

春城昆明赏樱好去处,占地三千多亩,放眼望 去,仿佛走进了一片粉色海洋。

※花季会受气侯影响而有所改变

季节限定

2月1日 - 3月31日 : 樱花





◆采摘草莓

◆大小石林风景区

含电瓶车

世界最典型的科斯特地貌景观,有"造型地貌天 然博物馆"之称,是中国的四大自然景观之一。

◈云南民族村

含小火车

这里展示了云南26个少数民族的建筑文化、歌 舞服饰、风土人情和生活习俗, 还可以观赏多 姿多彩的民俗表演, 其中包括佤族木鼓舞和甩 发舞、傈僳族"上刀山、下火海"仪式、拉祜 族竹竿舞等。

※具体节目表演时间以现场为主。

蘋果春节安排

※仅限2025年1月29日至2月3日

看非遗、寻年味活动:

年初一至年初六,每天将有不同民族的拜年习俗表演。

♀ 昆明老街

隐匿在繁华闹市中的昆明老街,承载着900年 的人情温情与生机,漫步在古建筑间,仿佛回 到民国时代。



品尝云南麒麟大口茶

第8大 ♀ 昆明 * 吉隆坡

昆明捞海河湿地公园

经过提升改造后,是一个兼顾生态与景观功能 的湿地公园。每年2月-3月初,这里将有超过 100万株的郁金香。

※花季会受气侯影响而有所改变。

季节限定

2月1日 - 3月10日 : 郁金香

送往机场,返回温馨的家园。

Walking through the Stone Forest, each rock tells a story of billions of years.





KUALA LUMPUR ₹ KUNMING

Assemble at KLIA for flight to Kunming. Upon arrived, transfer to hotel for rest.



KUNMING -160KM-DONGCHUAN -64KM-LUQUAN

Dongchuan Red Land

Luoxiagou Grand Field

Dayakou: Sightseeing Laolongshu

Jinxiuyuan | Colourful Slope

Yuepu'ao + Guoditang

The red soil developed under the high temperature and rainy conditions in Dongchuan, Yunnan, is rich in iron and aluminum, with little organic matter, strong acidity and heavy clay.



LUQUAN -381KM-LUOPING

♦ Jiaozi Snow Mountain Scenic Area Include Shuttle Bus + **Round Trip Cable Car**

Jiaozi Snow Mountain is known as the "natural oxygen bar, a pearl of greenness", a grand display of rare southern snow and ice. In winter and spring, you can enjoy a myriad of crystal clear ice waterfalls, ice cliffs and frozen shapes. Experience a silvery world of ice and snow.



Energy Pack



LUOPING

Jinjiling Canola Flower Field **Include Electric Car**

Villages dots across the sea of canola flowers, the cone-shaped Karst mountains adorn the flowers like a fairyland on earth. which pieces into a wonderful picture. **Flora season is subject to weather condition

Seasonal Arrangement

Jan 21 - Mar 15

: Canola Flowers





Luoping Nine Dragons Waterfall **Include One-way Electric Car**

Known as the "Southern Gem", it boasts breathtaking attractions which offering a mesmerizing scene one after another.



LUOPING -211KM -92KM- YILIANG

Jinping Mountain Scenic Area Maitreya Buddha

Include Electric Car

A famous Buddhist holy place, it houses the world's largest sitting Maitreya Buddha.

Dongfengyun Scenic Area Include Electric Car

Known as the mysterious "kaleidoscope" castle, the buildings here are mainly made of red bricks and are very design-oriented.

YILIANG -50KM- SHILIN -80KM- KUNMING

Yiliang Shanhou Cherry Blossom Valley A perfect destination for cherry blossom viewing in Kunming. Covering an area of over 3,000 acres, it presents a vast expanse of pink hues, resembling a sea of blossoms. *Flora season is subject to weather condition

Seasonal Arrangement

Feb 1 - Mar 31

: Cherry Blossoms

Strawberry Picking

Stone Forest

Include Electric Car

The world's most typical Karst landscape, known as the "Natural Museum of Shaped Landscapes," is one of China's four major natural landscapes.

QKUNMING

Yunnan Ethnic Village Include Mini Train

Here showcases the architectural culture, song and dance costumes, customs, and way of life of 26 ethnic minorities in Yunnan. ※Performance times are subject to on-site arrangements

Apple CNY Special Arrangement

※ Valid only from 2025 Jan 29 - Feb 3 Discovering Intangible Cultural Heritage and Seeking the Sense of the New Year' activities: There will be daily performances showcasing the New Year customs of different ethnic groups during the first six days of Chinese New Year.

♥ Kunming Old Street

Hidden amidst the bustling city, Kunming Old Street carries 900 years of human warmth and life. Strolling through the ancient buildings, it feels like traveling back to the Republican era.



Savour Yunnan Instagrammable

KUNMINGX KUALA LUMPUR

Kunming Laoyuhe Wetland Park Every year from February to early March. there will be more than 1 million tulips here. **%Flora season is subject to weather condition**

Seasonal Arrangement

Feb 1 - Mar 10

: Tulips

Transfer to airport for flight back home.

行程亮点 HIGHLIGHTS

体验: 蘋果春节特别安排: 看非遗, 寻年 EXPERIENCE

现摘现吃: 采摘草莓

季节限定: 赏樱花 | 赏郁金香 |

赏油菜花

景点: 上帝调色板: 东川红土地

九龙瀑布

绿色明珠: 轿子雪山

金玉满堂之乡: 金鸡岭油菜花田 世界最大弥勒笑佛: 锦屏山风景

享受: 全程2+1 VIP旅游车 | 品尝麒麟 ENJOY

大口茶 | 指定景点安排电瓶车

品尝: 民族特色: 布依族风味 | 彝族风味 当地特色料理: 野生菌火锅 | 过 TASTE

桥米线 | 老滇味风味+汽锅鸡

: Apple CNY Special Arrangements: Activities of Discovering Intangible Cultural Heritage and Seeking the Sense of the New Year | Freshly Picked & Taste: Strawberry Picking | Seasonal Arrangement: Cherry Blossom Viewing | Tulips Viewing | Canola Flowers Viewing

中国最美的六大瀑布之一: 罗平 ATTRACTIONS: God's Palette: Dongchuan Red Land | One of China's Most Beautiful Waterfalls: Luoping Jiulong Waterfall | The "Green Pearl": Jiaozi Snow Mountain | Home of Abundant Golden Fields: Jinjiling Canola Flower Field | World's Largest Maitreya Buddha: Jinping Mountain Scenic Area

:2+1 Seater VIP Coach throughout the Journey Yunnan Glutinous Lemon Tea | Electric car at designated attractions

:Culture Specials : Buyi Cuisine | Yi's Cuisine Local Delicacies: Mushroom Steamboat | Bridge Rice Noodle | Old Dian's Cuisine + Claypot Chicken

CNSYN08 003

在蓝天自云的映衬下,金黄 色的花海延展至远方, 仿佛 一幅绚丽的画卷。

Beneath a canopy of blue skies and white clouds, a sprawling golden ocean of canola flowers unfolds, resembling a magnificent painting.

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

※ 餐标 人民币 | Meal Cost RMB ※

早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch		晚餐建议 Proposed Dinner		住宿建议 Proposed Accommodation
ı	机上用餐 On Board		民族风味 Culture Cuisine	50	昆明悦城国际大饭店 或 同级 Kunming Happy International Castle Hotel or Similar
酒店 Hotel	农家风味 Farm Cuisine	60	酒店用餐 Hotel Dinner	80	禄劝轿子山大酒店 或 同级 Luquan Jiaozishan Hotel or Similar
酒店 Hotel	农家风味 Farm Cuisine	60	布依族风味 Buyi Cuisine	80	罗平金花玉湖广场酒店 或 同级 - Luoping Golden Flower Jade Lake Plaza Hotel or Similar
酒店 Hotel	农家风味 Farm Cuisine	60	精品合菜 Boutique Cuisine	80	
酒店 Hotel	弥勒风味 Mile Cuisine	60	烤鸭风味 Roasted Duck Cuisine	80	宜良华美达酒店 或 同级 Yiliang Ramada by Wyndham or Similar
酒店 Hotel	彝族风味 Yi's Cuisine	60	粤式风味 Cantonese Cuisine	80	昆明悦城国际大饭店 或 同级 Kunming Happy International Castle Hotel or Similar
酒店 Hotel	过桥米线 Bridge Rice Noodle	8	野生菌火锅 Mushroom Steamboat	150	
酒店 Hotel	老滇味风味+汽锅鸡 Old Dian's Cuisine + Claypot Chicken	100	机上用餐 On Board		-
	Breakfast - 酒店Hotel 酒店由店由店店Hotel 酒店由店店日	Breakfast Proposed Lunch - 机上用餐 On Board 酒店	Breakfast Proposed Lunch -	Breakfast Proposed Lunch Proposed Dinner -	Breakfast Proposed Lunch Proposed Dinner - 机上用餐 Culture Cuisine

*餐饮与洒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。

*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

旅行必备

加引之量: 护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程 日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果
- 旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的 印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权
- …。 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负 责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通延误取消、 天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责、旅客需自行负责额外的费用。 详情条规,请参阅单据背页或浏览
- https://www.applevacations.my/web/terms.php 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior

- 所有行程以中文讲解为主.
- 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。 因费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。
- 若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。各景点乐龄人士入门票优惠仅限中国公民享有。

For Agent Use Only:

Undated Date: AUG 2024

AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www. applevacations.my/web/terms.php All pictures shown are for illustration purpose only. Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd China Tours - Additional Terms & Conditions: Tours are conducted in Mandarin. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
 Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are
offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour auide. 5. Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens



VALIDITY: January - March (1月 - 3月)